
 

國立成功大學健康照護科學研究所博士班 
National Cheng Kung University  

Institute of Allied Health Sciences, Ph.D. Program 
博士生研究構想書與研究進度報告實施辦法 

Ph.D. Research Progress Report Regulations 
                         92.07.07 九十一學年度第二學期第十次博士班籌備會議通過 

                                 93.12.30 九十三學年度第一學期第二次所務推動會議修正通過 
104.02.26一百零三學年度第五次所務會議修正通過 

 

一、博士生應於第三學年上學期開學一週前，向論文輔導委員會提出研究構想書，其格式如

附件。Every student must submit their tentative doctoral research plan before one week of the 

fall semester of their third academic year.). The format of progress reports is as 

described/shown in the appendix.  

 

二、完成研究構想書後，自第三學年下學期開始，每年四月份與十月份需提出研究進度報告

(公開報告或書面審查)；如有選修「專題討論」學分者，則於課堂中報告；其書面資料

之格式如附件。(After finishing Research doctoral tentative plan, from the third term of 

academic year, students should propose their study progress report [Public report or written 

report] every April and October since the beginning of spring semester. If the student takes the

「Seminar」course ,then present their report in the class. The format is as appendix. )Starting 

from the spring semester of each student’s second academic year, every student should submit 

a research progress report every April and October ( if the student is taking the「Seminar」

course, then the progress report can be given in the class). The format of progress reports is as 

described/shown in the appendix.  

 

三、通過論文輔導委員會評審研究構想書後的進度報告，由輔導委員會召開舉行，每學期至

少一次。The study progress report should proposed at least once every semester. Launch by 

Paper Guidance Committee. 

 

四、本辦法經所務會議討論通過後實施，修正時亦同。This regulation was approved at a meeting 

of graduate school academic affairs meeting, same after amendment. 
 
PS：研究進度報告為 PhD 論文(或 proposal)的進度，學生發表的 paper 不得為進度報告。【97
學年度第二次所務會議通過】Study progress report is the same as the PhD thesis progress report. 
Student’s thesis proposal cannot replace the required progress reports. 
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PS：論文輔導委員出席相關費用規定(regulations for Paper Guidance members attendance fee)： 
    補助論文輔導委員出席費 1000 元及交通費實報實銷(僅補助國內交通費)，校內委員不補

助出席費，每年補助口報學生至多一次，即日起適用此規定。【97 學年度第六次所務會議

通過】 
Thesis Advisory member attendance fee NT1000 for the traveling expenses (for only within 
Taiwan). Advisory members that are part of NCKU faculty do not receive any attendance fees. The 
fee is paid no more than once a year, starting from today. 
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